水安全計劃資助計劃簡介會

Briefing Session on Water Safety Plan Subsidy Scheme

我們將舉辦三場簡介會,簡介會以廣東話進行。

Three briefing sessions will be conducted in Cantonese.

九龍區 Kowloon

日期及時間: 2020年7月2日(星期四)晚上7:30-9:00

Date & Time: 2 July 2020 (Thursday) 7:30-9:00 pm

地點: 九龍觀塘順利邨順緻街 2 號,順利社區中心

Venue: Shun Lee Estate Community Centre, 2 Shun Chi Street, Shun Lee Estate, Kwun Tong, KLN.

新界區 New Territories

日期及時間: 2020年7月3日(星期五)晚上7:30-9:00

Date & Time: 3 July 2020 (Friday) 7:30-9:00 pm

地點: 新界沙田禾輋邨禾輋商場平台,禾輋社區會堂

Venue: Wo Che Community Hall, Podium Level, Wo Che Shopping Centre, Wo Che Estate, Sha Tin, NT.

香港區 Hong Kong

日期及時間: 2020年7月8日(星期三)晚上7:30-9:00

Date & Time: 8 July 2020 (Wednesday) 7:30-9:00 pm

地點: 香港基利路1號鰂魚涌社區綜合大樓地下,鰂魚涌社區會堂

Venue: Quarry Bay Community Hall, G/F, Quarry Bay Community Complex, 1 Greig Road, HK.

登記方法: 市民如有意出席簡介會·可於辦公時間(星期一至五:上午九時至下午六時)致電 3428 5084 ·或填妥水務署網站上的回條並經電郵或傳真遞交以預留座位·座位會以先報名先得形式安排。未有預先登記的人士·本署將會視乎現場座位數量作出安排。

Registration: Members of the public who would like to attend the briefing sessions may reserve seats by calling 3428 5084 during office hours (from 9am to 6pm, Mondays to Fridays) or completing the reply slip available at the WSD's website and returning the slip by email or by fax. Seats will be allocated on a first-come first-served basis.

Walk-in registration will be accepted when there are vacant seats on the spot.

水安全計劃資助計劃簡介會 — 回條

Briefing Session on Water Safety Plan Subsidy Scheme - Reply Slip

上 がに出口したが云イバナグが云なんなつるりようが云イバン(丁戸・上・)

請填妥回條後以電郵: wsdinfo@wsd.gov.hk 或傳真: 2802 2579

Please return the completed reply slip by: Email: wsdinfo@wsd.gov.hk or Fax: 2802 2579

我有興趣出席以下簡介會 (請以剔號表示):

I would like to attend the following briefing session: (Please tick as appropriate.)

	2020年7月2日(星期四) 2 July 2020 (Thursday) 2020年7月3日(星期五)	[7:30 p.	r時半至九時] m 9:00 p.m.]	Shun Lee Estate Community Centre, 2 Shun Chi Street, Shun Lee Estate, Kwun Tong, KLN 新界沙田禾輋邨禾輋商場平台,禾輋社區會堂
	3 July 2020 (Friday)	[晚上七時半至九時] [7:30 p.m 9:00 p.m.]		Wo Che Community Hall, Podium Level, Wo Che Shopping Centre, Wo Che Estate, Sha Tin, NT
	2020年7月8日(星期三) 8 July 2020 (Wednesday)	•	:時半至九時] m 9:00 p.m.]	香港基利路1號鰂魚涌社區綜合大樓地下,鰂魚涌社區會堂 Quarry Bay Community Hall, G/F, Quarry Bay Community Complex, 1 Greig Road, HK
個人資料: Personal Particulars: 姓名: Name:				
所屬機構名稱(如適用) : Name of Organisation (if applicable) :				
電話: Contact telephone number:				
電郵: Email				

惡劣天氣的特別安排:

倘若舉行簡介會前 3 小時香港天文台發出的 8 號或以上的熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號仍然生效,是晚簡介會將會取消。

Special Arrangements under Inclement Weather Conditions:

The briefing session will be cancelled if Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above or the Black Rainstorm Warning Signal issued by the Hong Kong Observatory remains in force 3 hours prior to the commencement of the session concerned.